

Title (en)

Package with a reclosable dispensing opening.

Title (de)

Verpackung mit wiederverschliessbarer Ausgabeöffnung.

Title (fr)

Emballage avec ouverture de versement pouvant-être refermée.

Publication

EP 0311733 A1 19890419 (DE)

Application

EP 87810592 A 19871015

Priority

EP 87810592 A 19871015

Abstract (en)

A dispensing opening can be formed on the upper end face (6, 7) of the package by tearing off a strip (13) and a tab (8). This dispensing opening is normally closed from the inside by a lateral end flap (5). By pressure from the outside at the side of the dispensing opening, the end flap (5) can be swivelled inwards, by which means the dispensing opening becomes free. The package can be produced from lightweight, inexpensive material in a virtually conventional basic design and a reliable, reclosable removal device is achieved. In the original state, the package has a tamper-proof closure, in that the contents of the package only become accessible after the tear-off strip (13) and the tear-off tab (8) have been torn off. <IMAGE>

Abstract (de)

An der oberen Stirnseite (6, 7) der Verpackung kann durch Ausreissen eines Streifens (13) und eines Lappens (8) eine Ausgabeöffnung gebildet werden. Diese Ausgabeöffnung ist normalerweise durch eine seitliche Stirnklappe (5) von innen verschlossen. Durch Druck von aussen seitlich der Ausgabeöffnung kann die Stirnklappe (5) nach innen geschwenkt werden, womit die Ausgabeöffnung frei wird. Die Verpackung kann aus leichtem, billigen Material in praktisch herkömmlicher Grundausführung realisiert werden, und es wird eine zuverlässige, wiederverschliessbare Entnahmeverrichtung erzielt. Im Originalzustand weist die Verpackung einen Garantieverschluss auf, indem der Verpackungsinhalt erst nach dem Abreissen des Aufreiss-Streifens (13) und des Aufreisslappens (8) zugänglich wird.

IPC 1-7

B65D 5/70; B65D 5/72

IPC 8 full level

B65D 5/70 (2006.01); B65D 5/72 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/701 (2013.01); B65D 5/721 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] EP 0121040 A1 19841010 - SCHMIDT C P VERPACKUNG [DE]
- [A] GB 1385540 A 19750226 - MARDON SON HALL LTD
- [A] FR 764373 A 19340519 - SAPONITE
- [A] US 3132790 A 19640512 - EUGENE CAPUCCIO
- [A] US 3395848 A 19680806 - JOHNSON RONALD V
- [A] DE 2124285 A1 19711202

Cited by

AU784715B2; DE202009015471U1; EP0788973A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0311733 A1 19890419; EP 0311733 B1 19910925; AT E67730 T1 19911015; DE 3773388 D1 19911031

DOCDB simple family (application)

EP 87810592 A 19871015; AT 87810592 T 19871015; DE 3773388 T 19871015